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1 Aanleiding en doel overleg
De KNVB wil graag met u kennismaken, mede vanwege het feit dat er een

aantal onderwerpen speelt op het gebied van (betaald) voetbal.

2 Deelnemers overleg
Van de kant van de KNVB zullen aanschuiven

Vanuit directie Sport zulle

erbij zijn.

3 Te bespreken punten
Het doel van het gesprek is kennis te maken, waarbij de KNVB heeft

aangegeven een aantal punten aan de orde te willen stellen:

— Start en continuiteit competities, zowel in prof- als amateurvoetbal

— Steunaanvraag betaald voetbal

—- Steunpakket sport
—- Uitzondering voor profvoetballers wat betreft quarantainemaatregelen
— Plan racisme in het voetbal.

Ministerie van Volksgezondheid,

Directie Sport

Ontworpen door

CHEERED minvws.nl

Datum document

Kenmerk

1737796-209485-S
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Advies en toelichting

Algemene informatie KNVB

De KNVB is de grootste sportbond van Nederland met ruim 1,2 miljoen leden.

Ter vergelijking: dat zijn meer dan twee keer zoveel leden als de een na

grootste bond, tennisbond KNLTB. Door het hele land zijn er tegen de 3.000

voetbalverenigingen (totaal aantal sportverenigingen: 27.000). Vrijwel elke

gemeente heeft een of meer voetbalclubs binnen de grenzen.

Te bespreken punten

« Start en continuiteit competities

Betaald voetbal

Voor het betaald voetbal heeft de KNVB in de zogeheten Regiegroep voetbal

en veiligheid (met gemeenten, OM, politie en het ministerie van JenV) een

plan opgesteld hoe de competitie in tijden van corona doorgang kan vinden.

Het plan spreekt over zeven zogeheten plateaus, waarbij vanaf plateau vijf
wedstrijden in het kader van de competitie plaats kunnen vinden. Op dat

plateau is publiek niet welkom, op plateau zes is sprake van spelen met

beperkt publiek en op plateau zeven zijn er geen beperkingen meer. Het idee

van de plateaus is dat de competitie bij het opvlammen van het coronavirus

niet opnieuw helemaal hoeft worden stilgelegd. Dat heeft immers sportieve
en financiéle consequenties gehad. Afschalen naar spelen zonder publiek met

aanvullende maatregelen als het periodiek testen van spelers zou dat moeten

voorkomen.

Op dit moment wordt gewerkt met plateau zes (spelen met beperkt publiek)
voor wanneer de competitie in september gaat starten. Er is met de

burgemeesters in de speelsteden en de betrokken veiligheidsregio’s intensief

contact over de organisatie van de wedstrijden. Er wordt ook rekening mee

gehouden dat vanwege regionale maatregelen wedstrijden worden verplaatst
naar een andere regio.

Over de uitvoering van de competitie is veelvuldig overleg in de Regiegroep.
Daar zijn wij ambtelijk nauw bij betrokken. Duidelijk is dat de KNVB er alles

aan probeert te doen om het stilleggen van de competitie, zoals in maart

gebeurde, te voorkomen. Ook de manier waarop ze in het coronaprotocol
hebben vastgelegd hoe de spelers en begeleiders moeten worden getest,
is een voorbeeld hoe een sector zich aanpast aan de huidige situatie.

U kunt uiteraard geen toezeggingen doen dat het niet opnieuw nodig zal

zijn om de competitie stil te leggen. Tegelijkertijd kunt u wel aangeven

dat er in de huidige stand, gezien de uitvoering van de

coronamaatregelen op regionaal niveau, meer mogelijkheden zijn dan

in maart om te differentiéren (per regio).

Directie Sport

Kenmerk

1737796-209485-S
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Amateurvoetbal Directie Sport

In het amateurvoetbal liggen de aantallen wedstrijden natuurlijk vele malen Kenmerk

hoger dan in het profvoetbal. Wel is de impact een stuk kleiner dan het 1737796-209485-S

profvoetbal voor wat betreft toeschouwersaantallen en financiéle

consequenties.

Voor amateurclubs met veelal vrijwilligers zijn de verschillende

coronamaatregelen een fikse belasting. Tegelijkertijd zien we dat de behoefte

om te sporten en weer wedstrijden te spelen, groot is. Dus veel clubs, zowel

in het voetbal als in andere sporten, doen er alles aan om de verschillende

coronaprotocollen (horecaprotocol voor de sportkantine, het specifieke

sportprotocol, etc.) zo goed mogelijk uit te voeren om het risico van

verspreiding van het virus zo klein mogelijk te maken. Dat is niet altijd

gemakkelijk, maar dat lukt over het algemeen goed.

U kunt benadrukken dat u veel bewondering heeft voor de manier

waarop de sport en de vrijwilligers erin aan de slag zijn gegaan met de

verantwoordelijkheid toen de coronamaatregelen werden versoepeld
voor de sportsector. Als eerste sector die weer ‘open’ ging, is die

verantwoordelijkheid allesbehalve beschaamd.

Er werd en wordt veel gevraagd van de veelal vrijwilligers. Dat is zeker

niet altijd even makkelijk, maar het maakt wel dat het weer mogelijk is

om te sporten.

Ook in het amateurvoetbal zal sprake kunnen zijn van regionale differentiatie

in maatregelen, afhankelijk van waar het coronavirus opvlamt. Dat is

grotendeels aan de veiligheidsregio’s. Dat kan uitdagingen opleveren voor de

competities.

U kunt vragen hoe de KNVB daarmee rekening houdt in de organisatie

van de competitie in de verschillende amateurklassen.

U kunt eventueel benadrukken dat wanneer er sprake is van regionale
differentiatie dat een besluit is dat regionaal wordt genomen. Vanuit de

landelijke overheid is daar weinig tot geen invioed op uit te oefenen.

En hoewel dat maatwerk op regionaal niveau tot minder gewenste
effecten kan leiden, zorgt het er wel voor dat ingrijpender, landelijke

maatregelen minder snel nodig zullen zijn.

Steunaanvraag betaald voetbal

Sinds mei zijn we in gesprek met vertegenwoordigers van het betaald voetbal

over financiéle steun aan de sector als gevolg van het stilleggen van de

betaald voetbalcompetities (BVO’s). Dat heeft er uiteindelijk toe geleid dat

betaald voetbal organisaties bij de rijksoverheid terecht kunnen als laatste

loket.

Het laatste loket voar BVQO's wordt vormgegeven door het ministerie van EZK,
in nauwe samenwerking met VWS. Het sluit qua procedure aan op

maatwerksteun die beschikbaar is voor alle bedrijven in alle sectoren waarvan
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het maatschappelijk belang groot is, maar waarvoor de generieke

steunmaatregelen niet voldoende blijken te zijn om de coronaperiode

ongeschonden te overbruggen. Kenmerk

1737796-209485-S

Directie Sport

Er is nu sprake van dat een BVO een aanvraag aan het voorbereiden is.

Die zullen we dan in behandeling nemen. De hoogte van de aanvraag zal

ook afhangen van het generieke steunpakket 3.0, waarover besluitvorming

gaande is.

U kunt aangeven dat we er klaar voor zijn om eventuele

steunaanvragen in behandeling te nemen. U kunt ook vragen wat de

inschatting van de KNVB hoeveel clubs daadwerkelijk gebruik zullen

willen maken van deze faciliteit. Bij vragen over de precieze
voorwaarden van steun adviseer ik u te verwijzen naar de gesprekken
die we daarover ambtelijk hebben met de KNVB.

Steunpakket sport

Het sectorspecifieke steunpakket voor de sport is behulpzaam geweest voor

vee| amateurvoetbalverenigingen. Hierin was opgenomen dat gemeenten
worden gecompenseerd voor de gederfde huur van accommodaties. Ook zijn

er, aanvullend op de generieke maatregelen, financiéle middelen beschikbaar

gesteld voor verenigingen die de accommodatie in eigen bezit hebben.

U kunt aangeven dit via het Mulier Instituut te blijven monitoren om te

bezien of en hoe er aanvullende financiéle maatregelen nodig zijn om

de sportinfrastructuur in stand te houden.

Daarnaast zijn dit onzekere tijden voor sportbonden vanwege na-ijlende
financiéle effecten door de coronamaatregelen, bijvoorbeeld in teruglopende
ledenaantallen. Daar wil de KNVB aandacht voor vragen. NOC*NSF heeft

hiervoor een fonds van € 4 a 5 min ter beschikking gesteld, waarop overigens

nog geen beroep is gedaan.

U kunt aangeven dat we ook dit monitoren via het Mulier Instituut.

Zo houden we een vinger aan de pols om te bezien of en hoe er

aanvullende maatregelen nodig zijn.

Uitzondering profvoetballers thuisquarantaine

Ten aanzien van dit punt zijn er veel recente ontwikkelingen. Als het goed is,
is dit vrijdag 28 augustus in de MR behandeld.

Plan racisme in de sport

Naar aanleiding van een racistisch incident bij de voetbalwedstrijd
FC Den Bosch tegen Excelsior eind november 2019 waarbij voetballer

Ahmad Mendes Moreira (Excelsior) racistisch werd bejegend, hebben de

Rijksoverheid (VWS, JenV, SZW) en de KNVB de handen ineengeslagen.

Op 8 februari 2020 werd het plan: “Ons voetbal is van iedereen. Samen

zetten we racisme en discriminatie buitenspel” gepresenteerd. Het plan
bestaat uit maatregelen die gezamenlijk discriminatie en racisme moeten
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voorkomen, signaleren en bestraffen. Op dit moment worden de maatregelen
uit het plan verder vorm gegeven, uitgewerkt en geimplementeerd. Bij de

KNVB is met subsidie van VWS een programmamanager aangesteld tezamen Kenmerk

met een projectteam. 1737796-209485-S

Directie Sport

Zie in de bijlage voor een uitgebreidere toelichting.

De KNVB praat u bij over de stand van zaken.

Pagina 5 van 7



989590

buiten verzoek



989590

buiten verzoek


